
 
 

voor meer informatie zie: www.purmerend.cda.nl Nieuwsbrief CDA Purmerend, oktober 2013 1

 

Vertrouwen in de toekomst 
 

et is weer voorbij die 

mooie zomer zong Gerard 

Cox vele jaren geleden. Toen 

begon die zomer al in mei, 

maar dit jaar zeker wel twee 

maanden later. Dat er geen 

eind aan zou komen lijkt ook 

dit jaar een gegeven. Het is nu 

ik dit schrijf nog steeds, hoe-

wel wat minder, zomers. 
 

Ondanks die mooie zomer is er de 
afgelopen maanden veel werk ver-
zet. Werk in de zin van het uitwer-
ken van het verkiezingsprogramma 
voor de Gemeenteraadsverkiezingen 
in maart 2014. Inmid-
dels hebben alle leden 
het concept van het 
verkiezingsprogramma 
2014-2018 ontvangen. 
 

k denk dat wij trots 
mogen zijn op het 

concept progamma 
zoals dit er nu ligt. Een 
programma waarin CDA 
Purmerend duidelijk laat 
zien waar zij staat in de 
maatschappij en bij wil 
dragen aan een voor 
alle inwoners sociale en 
saamhorige stad.  
Om nog beter te weten wat er leeft 
in de stad, is aan verschillende 
maatschappelijke organisaties en 
individuele personen gevraagd hun 
visie te geven op hoe wij als CDA de 
komende jaren vorm willen geven 
aan de ontwikkeling en samenleving 
in Purmerend. Dankbaar hebben wij 
gebruik gemaakt van hun op- en 
aanmerkingen en in veel gevallen in 
het programma verwerkt. 
 

et was dan ook mooi om na 
terugkomst van de vakantie 

tussen de post het er prachtig uit-
ziende concept verkiezingspro-

gramma aan te treffen. Niet om 
andere samenstellers van het ver-
kiezingsprogramma te kort te 
doen, wil ik Eveline Tijmstra heel 
hartelijk bedanken voor al het 
werk dat zij gedaan heeft om dit 
verkiezingsprogramma op deze 
wijze uit te werken. 
 

aar met een verkiezingspro-
gramma alleen zijn wij er nog 

niet. En ook het samenstellen van 
een campagneteam en het plaatsen 
van borden zijn niet de enige mid-
delen om tot een goed verkiezings-
resultaat te komen. Wat wij nodig 
hebben zijn ambassadeurs van het 

CDA. Ambassadeurs 
die nu al hun werk 
doen om kiezers te 
laten weten waar het 
CDA in Purmerend 
voor staat. 
Een partij die zich 
breed inzet voor de 
inwoners van Pur-
merend. Geen partij 
die zich richt op één 
doelgroep of één 
onderwerp. Een par-
tij in Purmerend die 
door haar landelijke 
contacten meer kan 
betekenen voor be-

paalde doelgroepen dan een plaat-
selijke partij. Ik denk dat dit voor 
de komende gemeenteraadsver-
kiezingen onze kracht is. Om dit 
uit te dragen hebben wij ambassa-
deurs nodig. U, onze leden dus! 
Hoe vaak wordt er als er ergens 
een bijeenkomst is niet over poli-
tiek gesproken? Een mooie gele-
genheid om eens iets over het 
CDA te vertellen en wat haar 
standpunten zijn en wat er in ons 
verkiezingsprogramma staat. Maar 
ook om te laten horen dat wij als 
partij plaatselijk meer kunnen be-
tekenen door onze landelijke  
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achterban dan een plaatselijke 
partij, die zich wellicht op één 
doelgroep richt.  
 

ijdens de Algemene Leden-
vergadering zal gestemd 

worden over de kandidatenlijst. 
De vertrouwenscommissie heeft 
deze lijst met de grootste zorg-
vuldigheid samengesteld.  
Een lijst waarin ervaring en 
vernieuwing is opgenomen. 
Inspirerend voor de komende 
Gemeenteraadsverkiezingen. 
Als CDA Purmerend gaan wij 
met vertrouwen en uw hulp de 
komende Gemeenteraadsver-
kiezingen tegemoet. 
 

Jan Schuuring, voorzitter  

 

Op een gezonder  
Purmerend! 
 

et aantal mensen met 

overgewicht is de afge-

lopen jaren sterk gestegen in 

Nederland. In Purmerend is 

dat niet anders. Mensen be-

wegen niet genoeg en eten 

en drinken daarnaast onge-

zond. Het resultaat: steeds 

meer gevallen van obesitas! 

Als wethouder verantwoordelijk 
voor sport en gezondheidszorg 
vind ik het belangrijk om hier 
de nodige aandacht aan te be-
steden. 
 

JOGG 

et probleem van overge-
wicht ontstaat al op jonge 

leeftijd. Het aantal kinderen met 
overgewicht is de afgelopen 
jaren behoorlijk toegenomen. 
Om de strijd tegen overgewicht 
bij kinderen aan te gaan is de 
gemeente Purmerend sinds 
2012 JOGG-gemeente.  
 

 
 

JOGG staat voor Jongeren Op 
Gezond Gewicht. De gemeente 
wil hiermee niet de kinderen en 
hun ouders dwingen om gezon-
der te eten en drinken en meer 
te bewegen, maar we proberen 
juist om samen met de maat-
schappelijk partners gezonde 
voeding en bewegen te promo-

ten. Dus niet dwingen, maar 
stimuleren. Belangrijke maat-
schappelijk partners zijn hierbij 
o.a. het onderwijs, diëtisten, 
kinderartsen, sportverenigin-
gen, bedrijven (zoals super-
markten).  
 

Bewegen 

et is belangrijk om vol-
doende te bewegen en te 

sporten. Sporten bij een sport-
vereniging is belangrijk voor de 
ontwikkeling van een kind. Het 
heeft belangrijke sociale ele-
menten zoals het leren winnen 
en verliezen, spelen in teamver-
band en respect hebben voor 
anderen. Daarnaast is er het 
gezondheidsaspect. Beweging 
zorgt voor fitheid. In het kader 
van het hierboven genoemde 
JOGG-project werd er begin 
september een hardloopwed-
strijd voor kinderen georgani-
seerd. Dit was voorafgaand aan 
de jaarlijkse Markstadrun. Er 
deden ruim 100 kinderen mee 
aan deze loop van ruim 1500 
meter. Vervolgens deden er 
ruim 1000 volwassenen mee 
aan de Markstadrun van 6,4 of 
12,8 kilometer. Om het goede 
voorbeeld te geven heb ik zelf 
de 12,8 kilometer gerend.  
In Purmerend worden er ook 
allerlei sportactiviteiten voor 
ouderen georganiseerd. Want 
ook voor de oudere Purmeren-
der is het belangrijk om te blij-
ven bewegen. 
 

Gezonde voeding 

andacht voor gezonde voe-
ding begint bij het consul-

tatiebureau. Daar worden al de 
eerste kindjes met obesitas 
gesignaleerd. Dus je kunt niet 
vroeg genoeg beginnen met 
aandacht voor gezonde voe-
ding. Opnieuw refereer ik aan 
het hierboven genoemde JOGG-
project. Dit jaar staat in het 
teken van het drinken van wa-
ter. Laat elke dag een glas fris-
drank staan en drink in de 
plaats daarvan een glas water. 
Om de aandacht op het drinken 
van water extra te vestigen 
mocht ik in april van dit jaar 
een watertappunt openen op de 
Koemarkt. Later dit jaar zal er 
ook een watertappunt worden 
geopend bij het Wormerplein op 

initiatief van woningcorporatie 
Intermaris. 
 

 
 

21 april: opening kraanwater tappunt op de Koe-

markt door Geoffrey Nijenhuis en Paul Rosenmöller . 
 

Kortom, als wethouder sport en 
gezondheidszorg vind ik het 
belangrijk dat gezonde voeding 
en voldoende beweging wordt 
gestimuleerd. Als gemeente 
alleen kunnen we dat niet berei-
ken, dat doen we dan ook sa-
men met de maatschappelijke 
partners in onze stad. Ik heb er 
vertrouwen in dat we het per-
centage kinderen met overge-
wicht kunnen verlagen. Ik zou 
willen afsluiten met de wens: op 
een gezonder Purmerend! 
 

Geoffrey Nijenhuis, wethouder 

 

Het creatieve boekhou-

den volgens de PvdA 
 

et is al weer een hele 

tijd geleden (mei 2013) 

dat in de Gemeenteraad ‘De 

Kop van West’ werd bespro-

ken. Het ging er daarbij om 

hoeveel woningen er in de 

sociale sector gebouwd moe-

ten worden en hoeveel niet-

sociale sectorwoningen, over 

het algemeen dan vertaald in 

koopwoningen.  
 

Eerst even de definitie van wat 
‘De Kop van West’ inhoudt. Het 
gaat om het stuk grond in Pur-
merend West, dus ten westen 
van het Noord-Hollands kanaal, 
maar dan niet de Weidevenne, 
maar de lap grond die ligt ten 
noorden van de Weidevenne en 
ten zuiden van de Neckerstraat. 
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De scheidingslijn tussen Weide-
venne en de Kop van West is de 
Wolgalaan. 
 

k heb toen in een commis-
sievergadering de PvdA crea-

tief boekhouden verweten.  
De Gemeente heeft uitgerekend 
dat in de Kop van West ruimte is 
voor 20% sociale woningbouw 
en dat dat in deze nieuwbouw-
wijk dan een verlies oplevert op 
de grondexploitatie van circa 
€ 460.000. 
Verder heeft de gemeente voor-
gerekend dat elke 5% meer of 
minder sociale woningbouw in 
deze wijk € 440.000 meer of 
minder verlies oplevert. 5% op 
een aantal van 550 woningen 
komt neer op circa 27 woningen. 
Een sociale woning levert de 
gemeente dus een verlies op 
van € 16.000 op de grondprijs. 
Dat is het bedrag dat de ge-
meente misloopt omdat zij wet-
telijk verplicht is grond voor 
sociale woningbouw tegen een 
vastgestelde prijs te verkopen. 
En in deze prachtige nieuw-
bouwwijk zit veel geld in de wa-
terpartijen en het groen – een 
keuze die door alle politieke 
partijen genomen is, ook de 
PvdA. De PvdA schermt met een 
Algemene Reserve van € 20 
miljoen eind 2017. Dat dit be-
drag tegen die tijd wel eens veel 
lager kan uitvallen, is al aange-
toond met een tegenvaller van 
€ 3,5 miljoen die in het 
1e kwartaal van dit jaar werd 
geboekt in de begroting van 
2013. 
 

 
 

Kop van West, gelegen tussen  
Sluisbrug en de Melkwegbrug 

 

Er ligt een bijgestelde begroting 
in de vorm van een eerste be-
stuursrapportage 2013 op tafel 
waaruit blijkt dat de gemeente 
Purmerend dit jaar niet afkoerst 
op een eerder verwacht verlies 

van € 0,6 miljoen, maar op een 
verlies van € 4,1 miljoen. Afge-
lopen week werd de bestuurs-
rapportage over het 2e kwartaal 
gepresenteerd door 
het college en daarin 
wordt de begroting 
2013 opnieuw bijge-
steld in een nieuw 
begroot resultaat 2013 
van € 5,4 miljoen ne-
gatief. De algemene 
reserve koerst aan het 
eind van dit jaar af op 
een bedrag van naar 
verwachting ruim € 10 
miljoen, dat is € 2 
miljoen minder dan 
aanvankelijk begroot. 
En daarmee is de door de PvdA 
genoemde reserve inmiddels al 
weer gedaald naar € 18,9 mil-
joen eind 2017. En dit is nog 
maar een bijstelling over een 
half jaar. Daarvan hebben we er 
nog 7 te gaan. 
Als we tussen nu en eind 2017 
nog een paar tegenvallers mo-
gen verwachten van bijv. € 4 
miljoen dan is de algemene 
reserve eind 2017 gedaald tot 
onder de bodem van € 15 mil-
joen die ook door de PvdA als 
bodem wordt aangehouden. 
Het CDA is van mening dat een 
gezond gemeentelijk huishoud-
boekje ons dwingt vast te hou-
den aan die afgesproken € 15 
miljoen. Dat biedt eigenlijk 
geen ruimte om nu een verlies 
te accepteren van € 460.000, 
laat staan van € 1,3 miljoen 
wat de PvdA accepteert. Toch is 
het CDA bereid ten behoeve 
van de sociale woningbouw het 
verlies van € 460.000 te ne-
men. Maar daarmee is de grens 
wel bereikt. Nog meer verlies 
nemen is onverantwoord. Over 
4 jaar kunnen we terugkomen 
op dit besluit als de financiële 
situatie van Purmerend ons dan 
die gelegenheid biedt. Zou je 
vandaag die keuze al maken 
dan loop je een heel groot risico 
dat de OZB tegen die tijd met 
20% verhoogd moet worden en 
dat is iets waar we verre van 
zouden moeten blijven. 
Wat wilde de PvdA nu: zij hield 
vast aan 30% sociale woning-
bouw en accepteerde een ver-
lies van € 1,3 miljoen. Zij wilde 

dit verlies afdekken door bepaal-
de noodzakelijke werkzaamhe-
den naar later te verschuiven en 
daardoor dit geld nu gebruiken 

 voor het afdekken 
van dit verlies. Dit 

bedrag moet echter 
ten alle tijden op-

gebracht worden, is 
het niet nu, dan 
toch altijd later. 

Met andere woor-
den, het verlies 
bleef, weliswaar 

dan niet vandaag, 
maar over 4 jaar 

krijg je dat bedrag 
uiteindelijk toch 

voor je kiezen. En 
 dat noemde het CDA het crea-
tieve boekhouden van de PvdA. 
Gelukkig waren er voldoende 
fracties die dit met ons eens wa-
ren en de PvdA niet steunden. 
Het betekent dat er minder 
sociale woningen in de kop van 
west komen dan de PvdA wilde, 
maar nog altijd ruim 100 stuks. 
Voor u opgetekend door 

 Bert Bouman 

 

Bezoek aan 

Europees Parlement 
 

p uitnodiging van het 

CDA-NH mocht ik op 

dinsdag 25 juni jl. met een 

bus vol campagneleiders uit 

onze provincie een bezoek 

brengen aan het Europees 

Parlement in Brussel.  

Vroeg in de middag kwamen wij 
aan. Wij werden ontvangen 
door Wim van de Camp, leider 
van de CDA-delegatie in het 
Europees Parlement. Het CDA 
maakt deel uit van de EVP, de 
grootste fractie. 274 van de 
754 parlementsleden zijn van 
de EVP. Wim gaf een uiteenzet-
ting over verleden, heden en 
toekomst van de Europese Unie 
en sprak uiteraard ook over zijn 
eigen werk. Wim is lid van de 
commissie Europese Justitie. 
Die houdt zich bezig met on-
derwerpen als drugssmokkel, 
vrouwenhandel, politiesamen-
werking, controles, buitengren-
zen en meer. Wim houdt zich 
ook bezig met de interne markt 
en met consumentenbescher-
ming en gaf als voorbeeld daar-
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van het regelen van garantie op 
een televisie die in Duitsland via 
internet is gekocht.  
Een ander voorbeeld is discus-
sie over het invullen van aanbe-
stedingsformulieren voor werk 

 in Frankrijk. 
Waarom zou-
den die for-
mulieren in 
het Frans 

moeten wor-
den ingevuld? 
Dat riekt naar 
bescherming 
van de natio-
nale markt. 
Wim onder 

houdt ook contacten met China, 
onder meer over invoerheffin-
gen en namaak van merkartike-
len. Hij zei dat de Chinezen 
zeer goed op de hoogte zijn van 
wat er in Nederland gaande is. 
Volgens Wim van de Camp leeft 
de Europese gedachte in de lan-
den om ons heen meer dan in 
Nederland. Hij zei dat het be-
zoekerscentrum per jaar 
700.000 à 800.000 bezoekers 
trekt en dat dit mede komt 
doordat alle leerlingen van mid-
delbare scholen in Duitsland en 
Frankrijk verplicht een bezoek 
brengen aan het Europarlement.  
Kort voor het bezoek was in 
Trouw een interview verschenen 
met een Franse journalist die 
onderzoek had gedaan naar 
werkwijze en effectiviteit van de 
Europese bureaucratie. Zijn con-
clusie was dat de Europese in-
stellingen bijzonder goed werk 
verrichten voor verhoudingsge-
wijs weinig geld. Wim van de 
Camp bevestigde dat. Hij vertel-
de dat de Europese begroting 
een omvang heeft van 143 mil-
jard euro en dat de kosten van 
het apparaat nog geen 9 miljard 
bedragen. Dat is slechts 6%. Ter 
vergelijking: In Nederland be-
draagt het bruto nationaal pro-
duct 620 miljard euro. De over-
heid geeft daarvan 280 miljard 
uit. Daarbij moet wel worden 
bedacht dat de EU geen zieken-
huizen, onderwijs en andere 
grote zaken bekostigt. 
 

ater op de dag kregen wij in 
het Huis van de Nederland-

se Provinciën uitleg over lobby-

werk. Men houdt zich daar be-
zig met het zodanig vormgeven 
van de voorwaarden van subsi-
dieverlening dat Nederlandse 
bedrijven daarvoor in aanmer-
king kunnen komen.  
De dag werd afgesloten met een 
aangeklede borrel in een knus 
restaurant. Het belang van de 
dag is erin gelegen dat de cam-
pagneleiders hun enthousiasme 
en de inzet die zij hebben be-
toond bij de komende gemeen-
teraadsverkiezingen behouden 
voor de Europese verkiezingen, 
die korte tijd later volgen. 

Jaap Veenstra 

 

Even voorstellen 
 

Pascal Verkroost  
 

raag stel ik mij even aan 

u voor! Mijn naam is 

Pascal Verkroost en hoewel 

ik officieel geboren ben in 

Amsterdam woon ik al na-

genoeg m’n hele leven in 

Purmerend. Ik voel me dan 

ook een echte Purmerender!  
Ik ben 34 jaar oud en woon 
samen met mijn vriendin en 
zoontje op de Wilhelminalaan. 
Aan de HTS van Amsterdam 
heb ik civiele techniek gestu-
deerd en inmiddels ben ik al-
weer enige jaren werkzaam 
voor de gemeente Waterland 
als coördinator van de afdeling 
Openbare werken.  
Al sinds mijn studie heeft de 
lokale politiek mij altijd geïnte-
resseerd. Door mijn huidige 
werk is dit gevoel alleen maar 
aangewakkerd en daarom ben 
ik ook begin dit jaar lid gewor- 

den van het 
CDA. Met 
name het 
goed rent-
meester-

schap en de 
gedachte dat 
de gemeen-

schap en 
niet het indi-
vidu centraal 
staat spre- 

ken mij zeer aan. Ik hoop u in 
de komende tijd persoonlijk te 
mogen ontmoeten en zet mij 
graag actief in voor het CDA.  

Pascal Verkroost 

Fred Slinger 
 

a altijd wat van de poli-

tiek gevonden te heb-

ben en te roepen langs de 

kantlijn, is voor mij de tijd 

aangebroken om daadwer-

kelijk ook nu iets te willen 

doen voor mijn gemeente. 

Het CDA gedachtegoed is een 
jasje die mij prima past. Ik zal 
mij even voorstellen, mijn naam 
is Fred Slinger. Nadat ik jaren 
voor justitie in Amsterdam, 
Schiphol en Zaandam heb ge-
werkt in diverse 
functies, werd 
het voor mij 
tijd om een 
overstap te 
maken naar 
een andere 
sector. Die heb 
ik gevonden 
bij jeugdzorg 
in Amsterdam 
als pedago-
gisch werker, een baan waar ik 
het prima naar mijn zin heb. 
In mijn vrije tijd ben ik heel 
graag buiten, ik vind hardlopen 
heerlijk, evenals wandelen en 
kamperen maar dat laatste dan 
het liefst in een warm klimaat. 
De komende tijd hoop ik veel 
van mijn collega's op te steken 
door goed te luisteren en zoveel 
mogelijk bijeenkomsten te be-
zoeken. Ik hoop u de komende 
tijd te mogen ontmoeten. 

Fred Slinger 
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